
Pokud dojde k zavedení spotřební daně, okolní země nám zatleskají. Začnou k nám 
ještě více dovážet nejlevnější a nejméně kvalitní vína, zatímco čeští vinaři se stanou 
cenově nekonkurenceschopnými. 

Spotřební daň na tichá vína je názornou ukázkou agendy, která by měla být řešena 
na úrovni EU. Opravdu chceme být jedinou vinařskou zemí v EU, které tuto daň zavede? 
Proč ji neaplikují na Slovensku? Německu? V evropském regionu – Švýcarsku? Nebo 
dalších zemích, kde dovoz převyšuje domácí produkci?

Chcete-li podpořit naše vinaře podepište Petici proti návrhu na zavedení nenulové 
sazby spotřební daně z tichého vína ve vinařství Vinum Moravicum a.s. Bzenec 
nebo na jiném podpisovém místě (PODPISOVÁ MÍSTA). Petiční arch může jednotlivec 
podepsat na jakémkoliv podpisovém místě, avšak pouze jedenkrát od jedné osoby. 

 Přestože preferujeme písemnou formu podpisu, e-petici můžete podepsat zde.

https://www.facebook.com/hashtag/peticezanesevinare
https://e-petice.cz/de/petitions/petice-proti-navrhu-na-zavedeni-nenulove-sazby-spotrebni-dane-z-ticheho-vina.html

